

Invitation to the 30<sup>th</sup> PTA AGM & Parents' Night (2021/2022)

Reply Slip

Please return this reply slip on or before 8 November 2021 (Monday)

To: Principal & PTA Chairperson  
Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of your letter and application form dated 29 October 2021 and has read the contents therein.

I **\*will / will not** attend PTA AGM & Parents' Night on 19 November 2021.

Please reserve \_\_\_\_\_ seat(s) for me.

\* Circle your preference (Please fill in the application form below if you wish to serve on PTA Executive Committee)

**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**  
**Parents-Teachers' Association (PTA)**

**APPLICATION FORM**

Picture

I wish to register as: [please mark "✓" in the appropriate box(es)]

**The 30<sup>th</sup> PTA Executive Committee (2021-2022) Election**

**The SMC Parent Representative Election**

Name of Parent: Mr. / Ms. / Mrs. \_\_\_\_\_

Name of Student: \_\_\_\_\_ Class : \_\_\_\_\_ ( )

# As a parent, my TWO most important expectations from my child are:

# As a parent, my TWO most important expectations from the School and PTA are:

**If I am elected, I will be able to join the PTA meetings being held in the evening on Friday or Thursday from 5:30 p.m. to 7:30 p.m. at the school in the forthcoming 2 years. (normally 4-5 meetings will be held per year).**

Parent's/Guardian's Signature:

Contact Telephone number:

Date:

Email Address:

*#Please feel free to attach separate sheets if necessary*

Parent's/Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's: \_\_\_\_\_

Student's Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ ( )

Tel. No: \_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

**第三十屆家長教師會周年大會及家長晚會邀請通知書  
回條**

校長及家長教師會主席：

本人已收到並知悉十月二十九日通知書的內容及參選詳情。

本人將\*會 / 不會出席十一月十九日(星期五)的家長教師會周年大會及家長晚會。

請為本人留座\_\_\_\_\_位。

\*請刪去不適用者

**官立嘉道理爵士中學（西九龍）  
二零二一至二零二二年度  
家長教師會  
參選表格**

本人擬參選：（請在適當的方格加上「✓」號）相片

第三十屆家長教師會執行委員選舉(2021-2022)

學校管理委員會家長代表選舉

家長姓名：先生 / 女士 / 小姐	
學生姓名：班別：中_____級_____班（ ）	
# 作為家長，本人對於子女的兩個期望：	
# 作為家長，本人對於學校/家長教師會的兩個期望：	
如本人獲選成為委員，本人願意出席家長教師會在未來兩年將於星期四或星期五晚上 5:30 至 7:30 在校內舉行的會議。(家長教師會一年將舉行 5 至 6 次會議)	
簽署：	聯絡電話：
日期：	電郵地址：

#如有需要，可另紙書寫

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

學生班別：中\_\_\_\_\_級\_\_\_\_\_班（ ）

聯絡電話：\_\_\_\_\_

電郵地址：\_\_\_\_\_